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Abstract (en)
A thermosetting textile reinforcement has a warp and/or weft made from continuous textured filaments at least one of which has a different
level of retraction from the other filament(s). The textile is non-woven or knitted. An Independent claim is also included for the production of the
reinforcement by forming or knitting the filaments, retracting them and placing them on a thermofusible polymeric layer to be used for attaching the
reinforcement to an article of e.g. clothing.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un support textile pour entoilage thermocollant, du type formé d'un tissu, d'un tricot maille ou d'un tricot maille tramée, dans
lequel les fils de trame et/ou les fils de chaîne (1) dudit support sont formés d'au moins deux types de filaments texturés continus (2, 3) dont au
moins les filaments (2) de l'un des types présentent un taux de rétraction différent de celui des filaments (3) des autres types. <IMAGE>
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